
Jak jsme se cítili na horách?  
 

To si můžete přečíst ve zpětných vazbách účastníků letošního LVK. 

Všichni odpovídali anonymně na otázky: 

CO JSEM SE NAUČIL/A?  

CO SE MI NEJVÍCE LÍBILO?  

CO MĚ PŘEKVAPILO?  

CO CHCI JEŠTĚ DODAT?  

Děkujeme za vaše upřímná slova a také za to, že jste byli báječní. 

Ať se stejn ě vyda ří i lyža řský a snowboardový 
kurz v roce 2013 ! 

  

Mgr.Karel Derfl, ředitel školy 


